

18th June, 2024

Dear Parents/Guardians,

## Re: Peer Mentor Scheme 2024-2025 – Training Day 1

I extend my warmest welcome to your child for becoming a member of the Pastoral Care Team. One of the aims of the Pastoral Care Team is to conduct a "Peer Mentor Scheme" to help S1 students adapt well for the changes and challenges of secondary school life. Students are invited to join the Peer Mentor Training Day in order to facilitate the students' leadership ability and team building between mentors. Details of the Training Day are listed below.

Date	26 <sup>th</sup> July, 2024 (Friday)
Contents	Indoor Gel Blaster Activity
Venue of gathering & Dismissal	Quarry Bay MTR station Exit C
Time of Assembly	10:35 a.m.
Time of Dismissal	1:00 p.m.
Dressing	Sportswear and sneakers for group activities
	*Please wear long-sleeved shirts and pants in order to
	reduce the chance of injury
Fee	Free
Quota	20 students
Remark	First come first served

Please return the following reply slip on 10<sup>th</sup> July, 2024 (Wednesday) to the School Social Worker. The successful applicants will be notified of their application result via eClass on or before 18<sup>th</sup> July, 2024. Should there be any queries, please feel free to contact Mr. YUNG Yat Pui (Pastoral Care Master) or Ms. Cherry TANG (School Social Worker) at 2546 0117 (school) or 2549 5106 (centre).

·			(Mr. YUNG Y for Principal	ĺ
	Reply Slip er Mentor Scheme 2024-2025 – Trainii	Circ	ular No.280 (2	
Dear Principal,				
I * <u>allow/do not allow</u> rake part in the <u>Peer Mentor S</u>	ny child	of Class _	(No	) to
	Signature of Parent/Guardian	:		
	Name of Parent/Guardian	:		
	Parent's/Guardian's Contact Number	er:		
	Student's Contact Number	:		
	Date	:		

<sup>\*</sup> Please delete as appropriate.



## 聖類斯中學

通告第 280 號 (23-24)

敬啟者:

## 2024-2025 年度「大哥哥計劃」訓練日(一)

歡迎 貴子弟加入「大哥哥計劃」成為大哥哥的其中一員,關顧組成立的宗旨為推行「大哥哥計劃」予中一同學,使同學盡快適應中學的生活及挑戰,並且提升自信心,與人溝通的能力等。 貴子弟獲邀請參加「大哥哥計劃」訓練日,從而建立大哥哥們之間的聯繫及領導能力,有關活動的詳情如下:

日期	2024年7月26日(星期五)
内容	室內啫喱彈槍體驗
集合地點&解散地點	鰂魚涌地鐵站C出口
集合時間	上午 10 時 35 分
解散時間	下午1時正
服飾	運動服裝及運動鞋,方便進行團隊活動
	*請盡量穿着長袖衫褲,以減低受傷的機會
費用	免費
名額	20 位
備註	先到先得

如 閣下同意 貴子弟參加是項活動,敬請填妥下列回條,並於 2024 年 7 月 10 日(星期三)或之前交回給學校社工。**成功報名的學生,其家長將於 2024 年 7 月 18 日或之前在 eClass 獲得通知**。如對此活動有任何查詢,請致電 2546 0117(學校)或 2549 5106(中心)與學校社工鄧靄盈姑娘或容逸沛老師聯絡。謝謝!

	,	校長
		易浩權博士
		(容逸沛老師代行)
二零二四年六月十八日	9.4	0.4
		٠
	回條	通告第 280 號 (23-24)
	2024-2025 年度「大哥哥計劃」訓練日(一)	<u>.</u>
易校長:		
1 1 1 1 44		
	(斑別 學號)的	家長/監護人, 已閱悉通告
第 280 號 (23-24)。本人	、* <u>同意/不同意</u> 小兒參加此計劃。	

家長/監護人簽名	:
家長/監護人姓名	:
家長/監護人聯絡電話	:
學生聯絡電話	:
日期	: